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Vragen van de leden De Wit en Van
Raak (beiden SP) aan de ministers
van Justitie en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
gevolgen van personeelstekorten bij
recherchediensten. (Ingezonden
28 november 2008)

1
Wat is uw reactie op het bericht van
RTL Nieuws dat de politie wegens
personeelsgebrek tienduizenden
misdaadzaken op de plank laat
liggen?1

2
Klopt het dat er in zaken zoals
gewapende overvallen met geweld
en verkrachtingen met bekende
daders geen opsporing plaatsvindt?
Zo ja, acht u dit aanvaardbaar?

3
Heeft het tekort aan personeel
gevolgen voor de kwaliteit van de
rechercheonderzoeken? Zo ja, heeft
dit geleid tot problemen bij
vervolgingen? Zo neen, waarop
baseert u uw mening?

4
Wat gaat u doen om de personele
tekorten bij zowel de nationale als bij
de regionale korpsen op te lossen?

5
Wat zijn de gevolgen van de
personele tekorten voor de aanpak
van de aandachtsgebieden van het
kabinet, zoals cybercrime en
financieel-economische delicten?

6
Hoe hoog is de toelage die u voorstelt
voor zittende rechercheurs om te
voorkomen dat zij vroegtijdig
vertrekken?

7
Is het feit dat u een toelage toekent
een erkenning dat het salaris eigenlijk
tekort schiet? Zo ja, wat gaat u aan dit
structurele probleem doen? Zo neen,
waarom niet?

1 http://www.rtl.nl/(/actueel/
rtlnieuws/binnenland/articleview/)/
components/actueel/rtlnieuws/2008/
11_november/20/binnenland/1120_1845_
politiezaken_te_veel.xml

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie), mede namens de
minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen
11 december 2008)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
mijn ambtgenote van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties, dat de
schriftelijke vragen van de leden De
Wit en Van Raak (beiden SP) van uw
Kamer over de gevolgen van
personeelstekorten bij
recherchediensten (ingezonden
28 november 2008) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
De Minister van Justitie,
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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